
Notatka ze spotkania w sprawie obwodnicy drogi nr 719
radnych Rady Miasta Milanówka z członkami zespołu roboczego ds. obwodnicy

z udziałem eksperta zagadnień komunikacyjnych 
w dniu 15.01.2008r.

Spotkanie prowadził Jerzy Wysocki – Burmistrz Miasta Milanówka
Obecni  byli  wszyscy  radni  Rady  Miasta  Milanówka  oraz  członkowie  Zespołu  roboczego  ds.
obwodnicy drogi 719  –  przedstawiciele  stowarzyszeń pozarządowych,  a także  ekspert  spraw
komunikacyjnych  dr  Andrzej  Brzeziński  ze  współautorem  opracowania  Panią  Karoliną
Jesionkiewicz..
dr  Andrzej  Brzeziński,  autor  „Studium  koncepcyjne  podstawowego  układu  drogowego  miast:
Grodzisk  Maz.,  Milanówek,  Brwinów  i  Podkowa  Leśna”  przedstawił  zebranym  elementy
opracowania oraz wypływające z niego wnioski. W trakcie dyskusji, autor odpowiadał na pytania
zebranych.  Przedstawiciele  organizacji  przedstawili  swoje  stanowisko  na  temat  ekspertyzy oraz
rozważanych wariantów przebiegu drogi.
Burmistrz  Jerzy  Wysocki  poinformował  zebranych  o   zamierzonym  skierowaniu  do  Premiera
Rzeczypospolitej  Polskiej  apelu  w  sprawie w  sprawie  zwolnienia  z  opłat  odcinka  autostrady
pomiędzy węzłem „Tłuste” a węzłem „Pruszków” podpisanego przez władze gmin południowo-
zachodniej  części  aglomeracji  warszawskiej  oraz  pisma  do  Marszałka  Województwa
Mazowieckiego dotyczącego współfinansowania Trasy Północnej sygnowanego przez Burmistrzów
gmin:  Milanówek,  Grodzisk  Mazowiecki,  Brwinów  oraz  Starostę  Powiatu  Grodziskiego.  Po
akceptacji powyższych zamierzeń, oba pisma zostały wysłane 23 stycznia 2008r.
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